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Förslag till beslut
Stadsdelsnämnden tar del av rapporten och lägger den till 
handlingarna.

Sammanfattning
Bromma stadsdelsförvaltning genomför årligen minst två 
trygghetspromenader. 

Promenaden vid Brommaplan genomfördes 2019-11-25. 

Protokollet från promenaden bifogas. Påtalade brister och förslag på 
åtgärder kommer att ses över.

Bakgrund
Bromma stadsdelsförvaltning genomför trygghetspromenader i 
stadsdelsnämndens 24 stadsdelar. Promenaden genomförs vanligtvis 
två gånger om året. Syftet med promenaden är att identifiera fel och 
brister i utemiljön samt att undersöka behov av exempelvis 
trygghetsskapande åtgärder.

Ärendets beredning
Ärendet har beretts inom avdelning administration.

Ärendet
Tre skolor som ligger nära Brommaplan, Abrahamsbergs skolan, 
Engelska skolan och Kristofferskolan, kontaktades. Skolorna 
ombads att utse representanter från elevråden, som ville tycka till 
om förbättringar och ev trygghetsåtgärder i den fysiska miljön vid 
Brommaplan. Preventionssamordnaren och trygghets- och 
säkerhetssamordnare erbjöds sig att komma till skolan och 
presentera syftet för elevråden. Kristoffer skolan tackade ja till detta 
och en presentation gjordes för elevrådet där.  
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Promenaden vid Brommaplan genomfördes 2019-11-25. 
Deltagarna samlades vid tunnelbanan vid Brommaplan. Deltog 
gjorde fältassistenter, preventionssamordnare, trygghets- och 
säkerhetssamordnare samt 3 elever från två av skolorna, två flickor 
och en pojke.  Utifrån diskussionen med eleverna bestämdes var 
man skulle gå. 

Promenaden resulterade i en lista på ett antal förbättringsbehov 
samt förslag på åtgärder. De påtalade bristerna handlade främst om 
behov av att rusta upp, förbättra belysning, måla, byta parkbänkar 
samt önskemål om att ha fler poliser på plats. 

Påtalade brister kommer att ses över. 

Jämställdhetsanalys
Av de tre eleverna som deltog var två flickor och en pojke. De 
förbättringsbehov och förslag på åtgärder bedöms inte vara 
könsspecifika.

Synpunkter och förslag
Trots att det var så få elever som deltog, vill förvaltningen med 
detta få in ungas syn på tryggheten vid Brommaplan. Resultatet från 
denna promenad kommer att utgöra en del av underlaget för 
förvaltningens fortsatta arbete med att förbättra Brommaplan i 
samverkan med andra aktörer.

Lisa Kinnari Peter Dacke
Stadsdelsdirektör Ansvarig

Bilagor
1. Protokoll från trygghetspromenad vid Brommaplan 2019-

11-25
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